



# CUSP Update<sup>11</sup>

## 工作通讯

2014.08.12

### Reminder: CUSP Workshop IV on Aug. 28-29, 2014

温馨提示：“中美战略慈善”第四届年度工作坊

(2014年8月28-29日)

The 4<sup>th</sup> Annual CUSP Workshop is coming up fast! The workshop will take place at the new Stanford Center on the Beijing campus of Peking University on Aug. 28 & 29. Space is very limited, so if you would like to attend **please send your RSVP to [cusppartnership@gmail.com](mailto:cusppartnership@gmail.com) by Monday, August 18.**

“中美战略慈善”第四届年度工作坊即将举行！本届工作坊将于2014年8月28日至29日在全新的北京大学斯坦福中心举办。由于名额有限，**敬请有意参加者于8月18日（周一）前尽快通过电子邮箱 [cusppartnership@gmail.com](mailto:cusppartnership@gmail.com) 进行确认。**

- Dates 日期:** 2014年8月28—29日
- Times 时间:** 上午 8:30 am – 下午 4:30 pm
- Venue 会址:** Stanford Center at Peking University 北京大学斯坦福中心
- Address 地址:** The Lee Jung Sen Building 利荣森楼  
Langrun Yuan 朗润园  
Peking University 北京大学  
No.5 Yiheyuan Road 颐和园路5号  
Haidian District 海淀区  
Beijing, P.R.China 100871 北京 中国 100871
- Directions 路线图:** <http://scpku.stanford.edu/directions/index.html>

---

*CUSP is an inclusive partnership of more than 45 organizations working with philanthropy in the US and/or China. The US CUSP Secretariat is based at the East-West Center in Honolulu and the China CUSP Secretariat is based at the China Philanthropy Research Institute in Beijing. The CUSP Mission is to promote communication, exchange and collaboration between the philanthropic sectors of China and the US in order to ensure the best use of resources and maximize the benefits to society as a whole. This CUSP Update is published by the CUSP Secretariat and sent to all CUSP participants*

*and others who express an interest in it. The schedule is determined by when there is news to share. Your suggestions and comments are welcome any time. [CUSPpartnership@gmail.com](mailto:CUSPpartnership@gmail.com)*

“中美战略慈善”是一个由中美慈善界超过四十五家机构结成的开放性合作网络，其中美秘书处分别设于北京的中国公益研究院与夏威夷檀香山的美国东西方中心。“中美战略慈善”的使命是推动中美慈善界的沟通、交流与合作，以期达到资源的最佳利用以及社会整体利益的最大化。《“中美战略慈善”工作通讯》由“中美战略慈善”秘书处编写，与“中美战略慈善”交流平台的所有参与者以及对本交流平台感兴趣的其他各方分享。每期发布日期根据相关新闻发生时间而定。欢迎您随时对我们的工作提出宝贵建议与意见。您可以将反馈发送到以上电子邮箱。